
 
 

Dagsorden og referat Dato: 10. oktober 

2022 

Tid: 17.30-19.30 

 

Sted: Jens 

Warmingsvej 79 

Emne: Forældrerådsmøde Mødedeltagere:  
Anja personale rep., Anne Cathrine pæd. leder, Marie pæd. leder, Nivi 
forældre rep. og sidder også i klynge bestyrelsen, Anne Kathrine 

forældre rep. fra Grønløkkevej og JK, Martin forældre rep. fra 
Amagerbrogade, Christine forældre rep. fra Hendonvej og formand i 

klyngebestyrelsen. 
 
 

Referent: Marie 

Gæster på mødet: Forbered:  

Anvendelse af mødets resultat:   
✓ At forældrerådet konstituerer sig 
✓ At vi laver en møderække for det næste år 

✓ Forventninger fra forældrerådet til arbejdet 
✓  

✓  

Medbring:   

 

 
Emne 

Formål med punktet 
(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 
(hvordan behandler vi 

emnet) 

Varighed 
Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1.  Velkommen  Vi hilser på hinanden 5 min. Anne Cathrine lave en 
”bjælke” på hjemmesiden 
ift. referater fra 

forældrerådsmøder.  



 
 

P.S. Kan først laves når 
dette referat er skrevet. 

Der bliver ved dette møde 
lavet en liste over alle 

medlemmer af 
forældrebestyrelsen, så 
Anne Cathrine og Marie 

ved hvad der er givet 
tilladelse til at dele. 

P.S. Vi kontakter den 
anden 
forældrerepræsentant fra 

Hendonvej med henblik på 
offentliggørelse af navn, 

telefonnr. og mailadresse. 

2.  Konstituering af 

forældrerådet, 
forventninger og 

møderække  

Vi skal finde en formand 

og næstformand og 
fremtidige datoer for 

møder samt forventninger 
til mødeindhold  

Vi taler om det   20 min.  Formand: Nivi 

Næstformand: Anne 
Kathrine.  

Marie og Anne Cathrine 
Datoer for kommende 
forældrerådsmøder: 

Tirsdag d. 7. februar kl. 
17.00-19.00 på Jens 

Warmingsvej 79. 
Onsdag d. 7. juni kl. 
17.00-19.00 på 

Grønløkkevej 1. 
Mandag d. 2. okt. Kl. 

17.00-19.00 på 
Amagerbrogade 262. 
Alle byder ind med 

forventninger og 
spørgsmål:  



 
 

Hvad er forældrerådet her 
for, -er der indflydelse og 

hvordan foregår 
samarbejdet mellem 

personalet og forældreråd. 
Der er forventning om at 
der kommer en 

fornemmelse for hvordan 
der arbejdes indefra i FC. 

Der er et åbent sind for et 
kommende samarbejde 
ift. struktur. Hvordan får 

vi børn og unge til at blive 
i klubben, tænkt ift. 

arbejdet om fastholdelse.  

3. Tilsyn i Fritidscenter 4-Syd 

og efterfølgende faglig 
dialog samt Kvalitets og 

supportsamtale 

I skal orienteres og tilsyn 

og efterfølgende samtaler 

Vi orienterer og I stiller 

spørgsmål 

30 min Der har været pæd. tilsyn 

i fritidscenteret af den 
pæd. konsulent. Pæd. 

ledere har peget 2 FC-
matrikler ud som der 
skulle kigges på + UV som 

altid har tilsyn. Vi havde 
fornyelig faglig dialog 

møde. Det var 2 
medarbejdere og en TK 
som var i fokus under 

samtalen med pæd. 
konsulent. Hvis pæd. 

konsulent har spørgsmål 
kan hun rette henvendelse 
til forældre rep. Og pæd. 

ledere eller klyngeleder 
som også er til stede 



 
 

under samtalen. 
Efterfølgende skriver pæd. 

konsulent en rapport. 
Efter rapporten blev 

tilsendt var Marie, AC og 
Rasmus (klynge leder) til 
Kvalitets og support 

samtale og skulle 
fremlægge en plan, for 

områdechefen, med det 
fremadrettede 
pædagogiske arbejde for 

det der var blevet 
anbefalet. Vi blev bedømt 

på 6 Faglige 
mål/pejlemærker. Vi blev 
tildelt ”tilpas” på 4 faglige 

mål/pejlemærker hvor der 
kom nogle anbefalinger.  

De to sidste var 
”vedligehold” 

Det der bla. skal arbejdes 
med er systematik, 
sammenlignelighed og den 

fordybende samtale.  
Den ligger på 

hjemmesiden: 
https://fritidscenter4syd-
kk.aula.dk/  

 

4. Pause   10 min  

https://fritidscenter4syd-kk.aula.dk/
https://fritidscenter4syd-kk.aula.dk/


 
 

 

5.  Nytænkning og udvikling 
af vores aktivitetsperioder 

I skal præsenteres for 
vores tanker om 
aktivitetsperiode 

Vi orienterer og I stiller 
spørgsmål 

30 min Marie orienterede om de 
nye tanker om en 
udvikling for 

aktivitetsperioden.  
Ud over det blev der 

snakket om hvorfor vi 
siger det er en skal 

tilmelding. Der kommer et 
skriv om hvorfor vi gør 
som vi gør. Pædagogiske 

overvejelser ift. arbejdet 
omkring forpligtigende 

fællesskaber.  
Marie og Anne Cathrine 
laver et brev til alle 

forældre i FC og det 
sendes til forældrerådet 

som læser det og ønsker 
at bakke op om det nye 
tiltag inden det sendes ud 

på AULA. 
Dette er vedhæftet som 

”Aktivitetsperiode 2.0” 

6.  Den kommende 

trivselsundersøgelse 

Vi vil gerne blive klogere på 

hvordan vi bedst muligt kan 
inddrage forældrene så vi 

får som mange svar som 
muligt  

Vi præsenterer og I 

kommer med kommentarer 
og gode råd. 

20 min Der har tidligere været 

trivselsundersøgelse i FC. 
Det er lavet i samarbejde 

med ungdomsforsker, 
Søren Østergaard. Nu skal 
vi i gang med omgang 2 til 

nov. Sidste år var der ikke 
så mange svar. Så derfor 



 
 

snakkede vi om hvordan 
vi rammer flest forældre 

ift. at få så mange svar 
som muligt:  

Nogle skoler er ikke 
afhængige af AULA og 
derfor er der nogle 

forældre der ikke tjekker 
AULA, -så derfor snakkede 

vi om at få hjælp af 
skolerne til at sende ud.  
Papir kunne også være en 

ide. Og så også at sende 
det både som besked og 

overblik på AULA. 
Overskriften kunne også 
ændres til :Trivsel. 

Og det efterfølgende skriv 
kunne lyde således.. 

-For at opretholde god 
kvalitet af børnenes 

trivsel, så er det 
afgørende at i giver os 
noget feedback. 

Forældrerådet kan også 
være behjælpelige med at 

sende ud til skolerne.  
Der er lavet en plan for 
hvordan vi når at få 

besvarelser fra så mange 
børn som muligt. 

 

 



 
 

Punkter til næste møde: Forbered at læse rapporten. AC og Marie fremlægger den kommende plan ift. det fremadrettede 

arbejde. Bestyrelsen kunne ønske at se den nye ungechef fra hele området.  

Send gerne ønske punkter. 

Ønske om at møderne skifter mellem matriklerne. 


